
Muistio

G-piirin II alueen aluefoorumi pidettiin tiistaina 21.2.2023 klo 18.00-20.00 
Multi-Motellissa Multialla.

Osallistujia oli yhdeksästä klubista yhteensä 17 henkilöä.

LC Haapamäki Jorma Rantakömi ja Aimo Pessinen
LC Karstula/Sirkat Tarja Lahdenvesi, Hilkka Saarenketo ja Terttu Möttönen
LC Keuruu Mauri Koskela, Olavi Harju ja Jyrki Toljander
LC Laukaa Taisto Kotila
LC Pihtipudas Erkki Kananen
LC Pihtipudas/Emmit Helka Lohtander ja Eeva-Liisa Peuhkurinen
LC Äänekoski/Helmi Pirkko Kokkonen ja Kaisa Pakarinen
LC Jämsänseutu Olavi Vesanen ja  Toivo Lehtinen
LC Jyväskylä/Kuokkala Mikko Kauranen

1. Lohkon puheenjohtaja Mauri Koskela avasi kokouksen. Hän myös valotti piirin tämän 
hetken yleistilannetta.

2. Illan vieraana oli Ukrainan Mariupolista saapunut Darja. Hän kertoi tulkin välityksellä 
kaupungin tilanteesta ennen sotaa ja sen alettua. Venäjä pommitti rautatietä, joten 
kaupungista ei päässyt pois. Mariupolin väkiluku oli 400 000 ja suurin osa asukkaista on 
onnistunut pääsemään pois, vain reilut kolmasosa asuu siellä enää. Darja itse saapui 
äitinsä ja kahden lapsensa kanssa Valko-Venäjän ja Puolan kautta Suomeen.

3. GMT Olavi Vesanen päivitti jäsenasioita. Piirin 52 klubista vain yhdeksällä on ollut tällä 
kaudella positiivinen jäsentilanne. II alueella viidellä klubilla on + merkki jäsenkasvussa. 
Yksi klubin menestystekijöistä on jäsenhuolto ja siinä tärkeää on yhdessä tekeminen.

4. ARS Mikko Kauranen kertoi lionsjuhlasta Muuramen Riihivuoressa 4.3.2023. 
Ilmoittautuneita on toistaiseksi 28 henkilöä, joten mukaan mahtuu vielä. Ilmoittautuminen 
osallistumismaksun maksalla 27.2 mennessä. Kauden tavoite on 10 ritaria, joista 
toteutunee 6.  Adressien myyntitavoite on 500 kpl ja 340 kpl on myyty. G-piiristä on neljä 
klubia saanut Ritari-Säätiöltä avustusta. Normaali adressien myyntierä on 10 kpl, mutta 
Mikko ilmoitti myyvänsä vaikka yhden, jos sellainen pieni tarve jollain on.

5. LCIF-koordinaattori Toivo Lehtinen jakoi tietoa Ukrainan vaikeasta tilanteesta ja kehoitti 
kaikkia lahjoittamaan Lions-liiton katastrofitilille vähintään 5 euroa. Lahjoituksia voi tehdä 
myös LCIF:n tilille.

Toivo Lehtinen välitti myös piirin terveiset molempien varapiirikuvernöörien puolesta. Ensi 
kaudelle varapiirikuvernööriehdokkaat ovat 1.VDG Pirkko Kangasaho LC Karstula/Sirkat ja
2.VDG Pekka Ikonen LC Kuorevesi. 
Klubeilta perittävät maksut ehdotetaan pysyvän ennallaan: Metso-Leijona 3€/jäsen max. 
90€/klubi tai 50€ mainos ja nuorisoleirimaksu 5€/jäsen. 



Piirin vuosikokous on Keuruulla 22.4. Klubien täytyy huolehtia, että kaikki maksut on 
hoidettu, muuten klubi ei saa virallisia edustajia eikä voi äänestää.

KiTeNet webinaariin 21.3 on mahdollista kaikkien jäsenten osallistua.

Turkin ja Syyrian maanjäristys on aiheuttanut valtavaa tuhoa ja avustusten tarve on suuri. 
LCIF pyytää lahjoituksia. Liiton LCIF koordinaattori Juhani Kautonen on lähettänyt klubeille
avustuspyynnön.

6. GST Taisto Kotila muistutti raportoinnin tärkeydestä aktiviteeteista MyLioniin. Vain 
raportoidut aktiviteetit näkyvät tilastoissa ja kertovat siitä, mitä leijonat tekevät.

Taisto Kotila on myös piirin rahastonhoitaja. Pankkien tiukentuneen käytännön johdosta 
yhdistyksen täytyy olla rekisteröity, että rahastonhoitajalle voidaan myöntää 
tilinkäyttöoikeus. G-piiri on lionspiireistä ainoa rekisteröimätön.

7. Olavi Harju LC Keuruu toimii piirikokouksen järjestelytoimikunnan sihteerinä ja hän 
kertoi piiirikokouksen järjestelyistä. Piirin sivuille on nyt lisätty ilmoittautuminen 
piirikokoukseen.

8. Klubin arvot on käsitelty ja päätetty useimmissa paikalla olleista klubeista. Arvot 
kannattaa päivittää ajoittain, sillä maailma muuttuu. 

9. Lopuksi virisi kiihkeä keskustelu, tarvitaanko alueen puheenjohtajia. Heitä ei ole ollut 
muutamaan vuoteen eikä ole tulossa ensi kaudellekaan. Piirihallitus on jo päättänyt, että 1.
ja 2. VDG:t toimivat apj:n tehtävissä. Tämä pitäisi myös merkitä MyLCI:iin, sillä nyt 
missään ei ole mainintaa apj:stä.

Kokous päättyi klo 21.00

lpj Pirkko Kokkonen


